
 

 
 

Møtereferat fra møte i Delprosjekt: 
A4 - Helse, sosial og omsorg 

  

Medlemmer 
til stede 

Heidi Eek Guttormsen, Bodhild K.Lang,  Anne-Lise Ringerike 

Varamedlemmer 
til stede 

 

Forfall Alf Johnsen, Jan-Erik Eide 
 

Tillitsvalgte Anne-Jorunn Nilsen, Dag Espen Thygesen 
 

Hovedverneombud Kjetil Ruud 
 

Andre 
 

 

  
Møtested, dato  

Askim, 02.02.2018  
 

Konklusjoner Ansvar Frist 
1. Godkjennelse av forrige referat (fra 19.01.18) – utsatt til 

neste møte, da det var så få tilstede. 
 

2. Ta BILDE av gruppen – bestilling fra prosjektstaben! – 
utsatt til neste møte, da det var så få tilstede. 

 

  

3. Oppsummering og spørsmål vedr IKT  
 Vi har vært litt kjappe og det må en avklaring til på 

hvem som faktisk kan ta avgjørelsen på; skal vi 
fortsette med 1 av de 2 gamle fagprogrammene for 
pleie og omsorg, eller skal vi kjøpe helt nytt? 

 Anne-Lise er lovet en avklaring iløpet av uke 6, etter 
at prosjektleder har hatt en samtale med adm.dir i 
IKOMM. 

 

Anne-Lise I løpet av 
uke 6 



4. Opplisting av alle de ulike tjenestene vi skal ha med i vårt 
delprosjekt 

 Excel ark er vedlagt – og alle røde er lovpålagte 
tjenester. 

Alle i 
møte 

 

5. Inspirasjonstur 
 Holbæk?        

Delprosjektet oppvekst ønsker også å reise til Holbæk.  Det 
kan også være mulig at folk fra Holbæk kan komme til oss, 
hvis det ikke er noe som «vises frem».    Heidi og Frank (i 
oppvekst prosjektet) holder kontakten vedr dette.  

 

             Andre ting? 

              Vi ønsker veiledningsressurs.  Andre delprosjekt bruker Agenda      

               Kaupang og KS. Noe for oss også…… 

               Alf har nevnt master studenter og Høyskolen. Kanskje det kunne 

               være aktuelt i tillegg.             

 

 
Heidi og 
alle 

 

6. Arbeidsgrupper 
 Rutiner for opprettelse av arbeidsgruppe 

Ble presentert ett utkast på rutine, men vi var 
fortsatt litt usikre. Vårt ønske er å peke på leder, 
for å forsikre oss om at prosjektet ble fullført, 
mens det å ha en «åpen» invitasjon ut til alle er 
interessant for resten av medlemmene i en 
arbeidsgruppe.    
Anne-Lise løfter dette inn i styringsgruppen. 
 

 Hva slags arbeidsgrupper skal vi ha?   
Vi er fortsatt litt usikre, men det kan være at vi 
kan lage arbeidsgrupper etter oversikten over alle 
tjenestene våre……. 

 

  

7. Budsjett for vårt delprosjekt 
 Legger frem ett forslag, som vi må se på sammen 

Anne-Lise presenterte budsjettforslaget. Det ble 
endret noe og budsjettet sendes inn til staben. 

Anne-Lise  

8. Fremdrift i vårt prosjekt……. – utsettes til neste møte.   

9. Eventuelt 
 NAV og deltagelse i dette delprosjektet.    

Det har vært noe usikkerhet rundt NAV og plassering 
i delprosjekt eller om det burde været eget 

  



delprosjekt. NAV i seg selv er ett stor område og det 
blir mye for oss i helse sosial og omsorg. 
Anne-Lise har drøftet med prosjektleder og det 
vurderes nå å gjøre en endring i dette. 
Avklares innen kort tid. 
 

 Spydebergs representant inn i arbeidsgruppen endres, 
da Hilde har lang varig permisjon.  Lill Margrethe 
Eiken Hanssen erstatter Hilde. 
 

 Det skal være minst 2 personer fra hvert prosjekt som 
skal kunne prosjektverktøyet. Det er satt opp 
opplæringsdager: 
09.02 – kl 10-11 interessentanalyse, og 12-15 – 
prosjektverktøyet 
14.02 kl 12-13 – interessentanalyse 
16.02 – 8.30 – 11.30 og 12-15  prosjektverktøyet 
 

 Bodhild kan 9.2 og 16.2  
 Anne-Jorunn kan 16.2. 
 Anne-Lise melder disse på. 

 

 


